
 

Besluitenlijst Commissie Mens & Samenleving 

Voorschoten 
Datum 13-02-2020 

Tijd 19:30 - 23:00 

Locatie Raadzaal Voorschoten 

Voorzitter Mw. J.C. Schroot 

Toelichting  

 

  

1 

 

Opening en vaststelling agenda 

 

Besluit 

Elzelien van der Starre, Erik Maassen en Fer de Boer zijn afwezig. 

 

2 

 

Spreekrecht 

Burgers en andere belanghebbenden, die zich daarvoor tevoren hebben aangemeld, 

worden in de gelegenheid gesteld aan de vergadertafel plaats te nemen om hun 

mening te geven over onderwerpen die hen bezighouden. Iedere inspreker krijgt 

ongeveer 5 minuten de tijd. Daarna is er gelegenheid voor een gesprek met de 

commissie. 

 

Besluit 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

 

3 

 

Voortgang Brede Welzijnsorganisatie en presentatie directeur Voorschoten 

Voor Elkaar 

In het presidium is afgesproken de voortgang van de Brede Welzijnsorganisatie in de 

commissie te bespreken. Aan de directeur van Voorschoten Voor Elkaar, Ria van 

Vliet, is gevraagd een toelichtende presentatie te geven. Als onderlegger zijn 

informatiebrieven 078 en 002 toegevoegd. 

 

Besluit 

Ria van Vliet en Yvonne van Balen geven een toelichting van de samenwerkende 

organisaties binnen Voorschoten Voor Elkaar (VVE) en lichten daarna toe op welke 

wijze VVE bijdraagt aan het behalen van de maatschappelijke effecten van het 

sociale beleid van de gemeente. De commissie stelt diverse vragen die meteen 

beantwoord worden. De suggestie van D66 om een dergelijke presentatie jaarlijks te 

houden, zodat de raad de ontwikkelingen bij VVE kan volgen, kan op instemming 

van de commissie rekenen. Het college zegt toe terug te komen op de vraag van de 

VVD over de bezwaar en beroep mogelijkheden tegen het besluit van VVE over de 

verdeling van de €75.000,- subsidie. (toezegging) 

 

4 

 

Terugkoppeling gemeenschappelijke regelingen 

Dit is een vast agendapunt. Raads- en/of collegeleden koppelen zaken terug naar de 

raad die besproken zijn in de diverse Gemeenschappelijk Regelingen. 

 

Besluit 

Wethouder De Bruijn koppelt terug uit de jeugdhulp H10: het lijkt erop dat de 

kosten over 2019 binnen de bandbreedte vallen. De wethouder komt schriftelijk 

terug op de vraag van het CDA of deze prognose inclusief of exclusief de 

overschrijding van 1,2 miljoen in 2018 is. (toezegging) 

 



 

5 

 

Integraal Huisvestingsplan Primair Onderwijs 2020-2035 (IHP) 

Een korte inleidende toelichting wordt gegeven door Anton de Jong van 

Vastgoeddialoog en Sybren Huizenga, beleidsambtenaar. 

 

Als gemeente willen wij dat onze kinderen naar goede, frisse en duurzame scholen 

gaan. Met het vaststellen van het Integraal Huisvestingsplan (IHP) wordt een schets 

gegeven van de benodigde investeringen om in Voorschoten een passende 

onderwijshuisvesting te realiseren en te behouden. Dit IHP wordt opgesteld voor een 

periode van 16 jaar en is een kaderstellend document. Het IHP zal na vier jaar of 

aan het begin van de volgende collegeperiode worden geactualiseerd om in te 

kunnen spelen op ontwikkelingen op het gebied van onderwijshuisvesting. 

 

Voorgesteld wordt het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP) vast te stellen en 

dit beleidskader in 2022 te actualiseren en daarna elke vier jaar, de investering en 

de exploitatie voor de onderwijshuisvesting voor de periode 2021-2024 op te nemen 

in de kadernota 2021 op basis van het wettelijke kader en pas definitieve 

investeringsbesluiten te nemen aan de hand van een concrete huisvestingsaanvraag 

door het schoolbestuur middels een separaat raadsvoorstel. 

 

Besluit 

De commissie kan zich op hoofdlijnen vinden in het voorstel, maar een aantal 

fracties zou graag zien dat niet alleen scenario 1 wordt vastgesteld, maar dat er een 

combinatie gemaakt wordt tussen scenario's 1 en 2. De commissie vraagt om meer 

creativiteit bij de vervanging van de scholen. De wethouder geeft aan dat dit, omdat 

het IHP een dynamisch document is, later nog met de scholen besproken kan 

worden en dat die optie niet wordt verhinderd door het nu vaststellen van het IHP. 

Er worden vragen gesteld over de relatie met het accommodatiebeleid, vooral bij 

scenario 2. Een aantal fracties vraagt om het instellen van een egalisatiereserve. Het 

college staat welwillend tegenover het onderzoeken of een bestemmingsreserve 

mogelijk is. De wethouder zegt toe schriftelijke terug te komen op de vragen van de 

VVD over de verschillen in leerlingenprognoses in het raadsvoorstel en in het IHP en 

wie de eigenaar is van de gronden waarop de scholen staan. Daarnaast komt de 

wethouder schriftelijke terug op de vraag van Voorschoten Lokaal over de 

afschrijving van de boekwaardes van de scholen. (toezeggingen) 
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Raadsinformatiebrief 001 omklappen sociaal domein Leidse regio 

Het college heeft haar voorkeur uitgesproken voor focus op de Leidse regio. Het 

vormgeven van de samenwerking in de Leidse regio is uitgewerkt in de Routekaart 

Leidse regio. Deze Routekaart is in januari 2019 vastgesteld door de gemeenteraad. 

Deze Routekaart bestaat uit verschillende stappen op welke manier de focus op de 

Leidse regio te vergroten. Voor het sociaal domein is  bureau Radar gevraagd te 

onderzoeken welk scenario van samenwerken voor het sociaal domein de meeste 

potentie heeft, passend bij de voorkeuren van Voorschoten. Radar heeft een viertal 

scenario's nader onderzocht en geconcludeerd is dat het scenario 'integraal 

samenwerken' het beste past bij de door het college vastgestelde criteria in het 

afwegingskader. In het eerste kwartaal zal hierover een besluit genomen worden 

door het college. Het college wisselt graag van gedachten met de commissie 

hierover. 

 

Besluit 

Wethouder De Bruijn geeft een presentatie waarin hij aangeeft dat er nieuwe 

inzichten zijn sinds de informatiebrief aan de raad is verzonden. Voor het scenario 

'integraal samenwerken' is van belang dat de gemeenten in de Leidse regio hier ook 

voor voelen. Dat blijkt niet het geval. Daarom stelt het college nu voor om te kiezen 

voor 'gedifferentieerd samenwerken'. Een paar fracties zouden deze informatie 

graag in een nieuwe informatiebrief ontvangen, maar hiervoor is geen meerderheid. 



 

De commissie uit zorgen over de betekenis van de omklap voor inwoners, over of de 

nieuwe keuze nog steeds 'cherry picking' blijft en wat het betekent voor onze eigen 

beleidsvrijheid. De wethouder geeft aan met een planning te komen voor het 

vervolg. (toezegging) 
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Stand van zaken toezeggingen, moties, amendementen en schriftelijke 

vragen 

Dit agendapunt biedt de commissie de gelegenheid om te reageren op en het college 

te bevragen over de voortgang van de actiepunten. Het is niet de bedoeling om 

inhoudelijk op de vermelde onderwerpen in te gaan. De overzichten van 

toezeggingen, moties, amendementen en schriftelijke vragen zijn in Ibabs te vinden. 

 

Besluit 

Geen opmerkingen. 
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Rondvraag en actuele bestuurlijke aangelegenheden 

Dit agendapunt is bedoeld voor vragen over actuele bestuurlijk-inhoudelijke zaken. 

Onderwerpen voor dit agendapunt moeten 24 uur tevoren worden aangemeld bij de 

griffie. De rondvraag is bedoeld voor vragen over actuele onderwerpen, die niet op 

de wijze als in artikel 39 Reglement van Orde kunnen worden gesteld, omdat de 

actualiteit dit vergt. Louter technische of informatieve vragen worden op een andere 

wijze gesteld. 

 

Besluit 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

 

9 

 

Sluiting 

 

Besluit 

Ca. 23.00 uur. 

 

 


